



VILLE DE LAC-BROME
TOWN OF BROME LAKE

**SÉANCE EXTRAORDINAIRE DU CONSEIL
SPECIAL SITTING OF COUNCIL**

**LUNDI 14 décembre 2020
MONDAY, December 14, 2020
19:00 Heures / 7:00 P.M.**

ORDRE DU JOUR / AGENDA

Selon les directives émises par le Gouvernement du Québec (Arrêtés ministériels 2020-090 et 2020-074 du ministère des Affaires municipales et de l'Habitation, et 1020-2020 du ministère de la Santé et des Services sociaux), **la séance est tenue à huis clos et par vidéoconférence;**

*According to the directives given by the Government of Québec (Ministerial Decrees 2020-090 and 2020-074 from the Ministry of Municipal Affairs and Housing and 1020-2020 from the Minister of Health and Social Services), **the meeting is held behind closed doors and by videoconference:***

1. OUVERTURE DE LA SÉANCE

CALL TO ORDER

1.1 Ouverture de la séance – Informations générales

Call to order – General information

1.2 Adoption de l'ordre du jour

Adoption of the agenda

2. Budget 2021

2021 Budget

3. Programme triennal d'immobilisations

Three year capital expenditures program

4. Règlement 2021-03 – Règlement imposant des taxes foncières générales et spéciales pour l'année 2021-03 -Adoption

By-law Imposing General and Special Property Taxes for the Year 2021

5. Règlement 2021-04 – Règlement décrétant la tarification pour le financement de certains biens et services pour l'année 2021-04 - Adoption

By-law Decreeing Tariffs for the Pricing of Certain Goods and Services for the Year 2021

6. PÉRIODE DE QUESTION

QUESTION PERIOD

7. LEVÉE DE LA SÉANCE

ADJOURNMENT